



# Protokoll

## Stadsarkitektföreningens styrelsemöte 12 september 2018

**Plats:** Skypemöte kl 16.00-17.00

**Deltagare:** Harriet Wistemar  
Carina Tenngart Ivarsson  
Martin Heidesjö  
Claes Clausen

**Förhinder:** Helena Myhrman Tallius  
Petter Eiring

**§ 1** **Mötet öppnas**  
*Mötet öppnades.*

**§ 2** **Godkännande av dagordningen, val av mötessekreterare**  
*Dagordningen godkändes. Carina valdes som sekreterare och Claes till justerare.*

**§ 3** **Föregående protokoll**  
*Inga synpunkter*

**§ 4** **Stadsarkitektdagen**

- Har vi fått alla talare?  
*Tobias Olsson vill vara med i paneldebatten, Harriet tar kontakt med honom. Margareta och Harriet träffas ev på torsd em den 11 okt. Christer L kommer förhoppningsvis. Anna Modin och Per Andersson är med på tåget. Nacka är med, liksom Johanna Wiklander. Kan vi be Margareta, som ska vara moderator, ringa alla talare och göra en kort avstämning i slutet av september? Josefina Nordlander kan inte, och ingen från kontoret heller. Däremot en Henrik Munde som är arkitekt och har jobbat på White men nu jobbar på Lindbäcks bygg. Om inte han kan, så kan vi kanske höra om Tobias vill prata lite?*
- Lokaler m m.  
*Kan vi komma dit under torsdagen och kika? Martin ska skicka in en blankett till ArkDes också, så då hör han om det är ok.*
- Övrigt  
*Carina har gjort en förfrågan om bordsbokning på restaurang Långa Redan, fre den 12 oktober kl 20.00, för nio personer. Ska vi boka bord även för torsdagen?*

**§ 5** **Marknadsföring**  
*Claes beställer kassar nu, 200 st á 35 kr styck. Martin skickar en omgång till åt Sveriges arkitekter, så att vi kommer med i ett nyhetsbrev till.*

- § 6           **Ekonomi**  
*Claes gör en sammanställning över vilka summor vi har haft i vår budget för Starkdagen och skickar ut. Martin kollar vilka summor han har i sina bokningar, annonser osv.*
- § 7           **Remisser**  
*Öp-remissen ska in den 31 oktober. Petter har den och Harriet har fått en summering från Länsstyrelsen i Västerbotten. Vi tar den efter årsmötet.*
- § 8           **Årsmötet**  
*Claes kollar med revisorerna så att de är nöjda med underlagen vi skickat.*
- § 9           **Övriga frågor**  
*Inga.*
- § 10          **Nästa mötestid, mötet avslutas**  
*Kl 15.00 den 3 oktober, då måste vi veta hur många som anmält sig för att veta om vi ska köra eller stoppa.*

Justerare



Claes Clausen

Vid protokollet

Carina Tenngart Ivarsson